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Školská komisia  

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  
       

Košice:  14. 02 2022 

Číslo:  702 /2022/OSK 

Vybavuje: Ing. Mária Kokardová 

tajomníčka komisie 

email: maria.kokardova@vucke.sk 

telefón: 055/7268 264 

 

 

Záznam z individuálneho rokovania komisie a hlasovania „Per rollam“  

 

V zmysle § 15 Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

bolo zvolané 27. rokovanie Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

hlasovaním „Per rollam“, ktoré sa uskutočnilo 

 

v dňoch 07. 02. 2022 (pondelok),  08. 02. 2022 (utorok)   

 09. 02. 2022 (streda) a 10. 2. 2022 (štvrtok) do 23. 59 hod.  

 

 

V rámci individuálneho rokovania komisie a hlasovania „Per rollam“ boli prijaté nasledovné 

uznesenia: 

 

1. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa z radov poslancov do rád škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

Uznesenie č. 1/2022 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a delegovať zástupcov podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie Per rollam: 

Počet členov  komisie: 25. 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania Per rollam: 19 

 

ZA:  19 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Návrh bol schválený 
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2. Spolufinancovanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na prípravu 

projektov iniciatívy Catching – up Regions 

 

Uznesenie č. 2 /2022 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predložených  návrhov 

na uznesenia č.1 až 8 

 

Hlasovanie Per rollam: 

Počet členov komisie: 25  

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 19 

 

ZA: 19 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Návrh bol schválený 

 

3.  Nájom športových zariadení pre YOUNG ANGELS ACADEMY, o.z. 

a Florbalový klub FLORKO Košice. 

 

Uznesenie č. 3 /2022 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého  návrhu 

na uznesenie 

 

Hlasovanie Per rollam: 18 

Počet členov komisie: 25  

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania Per rollam: 18 

 

ZA: 17 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 

Návrh bol schválený 

 

Pripomienky k materiálom: 

Počas rokovania Per rollam boli písomne zaslané 2 pripomienky na ktoré Odbor školstva 

odpovedal e mailom. 

• Ing. Milan Kaplan : 

"Rád by som sa touto cestou opýtal na situáciu ohľadom financovania projektov z fondu na 

rozvoj športu v rámci ktorého sa má realizovať komplexná rekonštrukcia športovísk v areáli 

napr. GPH v Michalovciach. Celý projekt podľa mojich informácií zastal na mŕtvom bode 

kvôli požiadavke ministerstva školstva o zapísanie vecného bremena na pozemky v areáli 

školy. Pohla sa táto vec niekam, alebo rezort školstva stále trvá na tejto požiadavke? Vopred 

Ďakujem za odpoveď. Odpoveď nemusí byť súčasťou diskusie v komisii, môžete mi ju zaslať 

aj mailom. " 
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• odpoveď Ing. JUDr. Lucia Pivarníková 

Na základe pripomienok zaslaných Košickým samosprávnym krajom dňa 20.10.2021 k Zmluve 

o príspevku na projekt podpory športu č. Z – 2020/001 – 148, predmetom ktorej je projekt 

Revitalizácie športovísk Gymnázia Pavla Horova v Michalovciach, Fond na podporu športu 

poslal s čiastočne zapracovanými pripomienkami Zmluvu o príspevku na projekt podpory 

športu č. Z-2020/001-148, ktorá je v súčasnosti na posudzovaní na odbore správy majetku. Po 

vykonaní posudzovania bude predmetná zmluva predložená predsedovi KSK k podpísaniu. 

 

• Ing. František Krejza 

Tento materiál sa zaradil dodatočne, a v dôvodovej správe v poslednej vete je uvedené: "Zámer 

prenajať nebytové priestory z dôvodu hodného osobitného zreteľa sa zverejňuje na úradnej 

tabuli a internetovej stránke KSK dňa 11. 02. 2022." Teda ešte to ani nie je oficiálne zverejnené 

a už o tom máme hlasovať? Chýba mi systémový prístup k tejto otázke. Som jednoznačne za 

rozvoj športu ale taký postup na poslednú chvíľu nepodporím, pretože sa zdá, že odbor školstva 

KSK opätovne zlyháva a zabúda, že okrem Košíc sú tu aj iné regióny, ktoré by si zaslúžili 

pozornosť v rozvoji športu, o čom svedčí aj príspevok p. Kaplana.  

 

• odpoveď Ing. JUDr. Lucia Pivarníková 

Pasportizácia športovísk na území Košického kraja ukázala investičný dlh v oblasti športovej 

infraštruktúry. V rozpočte KSK v oblasti športu je viacero investičných akcií vedúcich k 

výstavbe, obnove a rekonštrukcii športovísk na území celého Košického kraja. 

Predložený materiál predstavuje spôsob zveľadenia rekonštruovaného športového zariadenia, v 

tomto prípade telocvične Strednej odbornej školy priemyselných technológií, Učňovská 5, 

Košice - Šaca športovými klubmi spĺňajúcimi kritériá poskytnutia nájmu hodného osobitného 

zreteľa, čo z pozície Košického samosprávneho kraja znamená, že nepeňažným spôsobom 

poskytuje podporu športovým klubom výrazným spôsobom podieľajúcich sa na rozvoji športu 

v Košickom kraji, nielen v meste Košice. 

 

Záver 

Hlasovanie k jednotlivým materiálom prebehlo v dňoch 07. 02. 2022, 08. 02. 2022  

a 09. 02. 2022, a 10. 02. 2022 bolo ukončené dňa 10. 02. 2022 o 23.59  hod. Predĺženie 

hlasovania do 10. 02. 2022 bolo z dôvodu doplnenia bodu do programu v priebehu hlasovania.  

 

Individuálne rokovanie komisie prebehlo bez problémov, hlasovania Per rollam sa zúčastnilo 

19  členov komisie z celkového počtu 25 členov. 

 

Na základe hlasovania Per rollam sa vyhotovila prezenčná listina z individuálneho rokovania 

komisie, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice.  

 

Platnosť a pravdivosť individuálneho hlasovania Per rollam potvrdzuje svojim podpisom  

tajomníčka komisie. 

 

                 

              ....................................                                                      .................................. 

   Ing. Mária Kokardová                                                     PhDr. Marek Čižmár 

    tajomník komisie                                                         predseda komisie 
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